



الأَنْوَارُ القَابِضَةُ ش.م.ع.ع.
AL ANWAR HOLDINGS SAOG

Date: 28/07/2020

التاريخ: 2020/07/28

Manager - Information Centre
Muscat Securities Market

المحترم الفاضل / مدير مركز المعلومات
سوق مسقط للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

After Compliments,

**الموضوع: اعتماد السانات المالية غير المدققة للربع
الأول والمنتهي في 30 يونيو 2020**

**Approval of unaudited financials for Q1 ended
30th June 2020**

We have uploaded our un-audited condensed interim consolidated financial statement for the first quarter ended 30 June 2020 duly reviewed by the audit committee and approved by the members of the board on 28th July 2020.

Your company reported a consolidated net profit, after tax, attributable to shareholders of parent company, of OMR 223,000 for three months ended on 30 June 2020 as against profit of OMR 267,000 for three months ended on 30 June 2019. We recorded unrealized losses of OMR 53,000 during this period. The unrecorded interest income from Ominvest Bonds as at 30 June 2020, amounted to OMR 37,000.

تم تحميل القوائم المالية الغير مدققة المرحلية الموحدة الموجزة للربع الاول والمنتهي في 30 2020 حيث تم مراجعتها من قبل لجنة التدقيق وتم اعتمادها من قبل مجلس الإدارة بتاريخ 28 يوليو 2019.

سجلت الشركة صافي أرباح مجمه بعد خصم الضريبة منسوبة لمساهمي الشركة الأم بلغت 223,000 ريال عماني خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2020 مقابل 267,000 ريال عماني خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2019 ، خلال فترة الثلاثة أشهر قمنا بتسجيل خسائر غير محققة على الاستثمارات بمبلغ (53,000) ريال عماني. لم يتم تسجيل إيرادات الفوائد المستحقة من سندات أومنيفيست الدائمة كما في 30 يونيو 2020 بمبلغ 37,000 ريال عماني.

The Earnings per share was 1 Baisa for the period ending as on 30 June 2020.

بلغ العائد المسجل للسهم 1 بيسه للفترة المنتهية في 30 يونيو 2020.

Net asset per share of the group is 158 Baisas per share as on 30 June 2020 as against 164 Baisas per share as on 30 June 2019.

بلغت صافي أصول المجموعة 158 بيسة للسهم في 30 يونيو 2020 مقابل 164 بيسة للسهم كما في 30 يونيو 2019.

The unaudited financial statements are available in details in company page on Muscat Securities Market website.

يمكن الاطلاع على البيانات المالية الغير مدققة بالتفصيل في صفحة الشركة على الموقع الالكتروني لسوق مسقط للأوراق المالية.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،،

مع تحيات،

Khalid Ansari
CEO



خالد أنصاري
الرئيس التنفيذي